
Terms and conditions of use for brochures and image material offered for 
downloading by CA Immo  
 
You have downloaded in digital form image material and/or brochures (material) from the 
website of CA Immo. Please note the following legal terms and conditions covering use of 
the material. By downloading the material, you are acknowledging these terms and 
conditions. If you do not acknowledge the following terms and conditions, the use of the 
downloaded material is prohibited. In the event of any queries, please contact the person 
referred to at 8. below.  
 

1. Image material of the CA Immo website www.caimmo.com may be reproduced – if 
the copyright is not defined different in the ICC profile of the image material – 
wholly or in part only in the context of naming the source "CA Immo" and only for the 
purpose of personal information or features in the press and publications relating to 
CA Immo. In the event of use for press features, distribution and public 
communication of such image material is also permitted within and outside data 
networks, in so far as this is required.  

 
2. Use extending beyond this scope, in particular for the purpose of advertising or 

promoting the products of CA Immo, own products or the products of third parties, is 
not permitted. This also applies with regard to changes to or processing of the image 
material.  

 
3. When using our image material, we would ask for information on such use and, where 

possible, forwarding of a specimen copy, a recording, or notification of the internet 
address.  

 
4. Image material of CA Immo serves information purposes only. No liability is assumed 

for the accuracy and completeness thereof. The right is reserved to make changes.  
 

5. Brochures in digital form downloaded from the CA Immo website www.caimmo.com 
serve the exclusive purpose of providing personal information. They do not constitute 
a contractual offer. They may only be reproduced with the express written consent of 
CA Immo, whether wholly or in part, and only for the purposes of the user's personal 
information. Further use, in particular that of distribution and public communication, 
both within and outside data networks, and any changes thereto or processing 
thereof, shall not be permitted.  

 
6. No liability is assumed for the accuracy and completeness of material provided for 

downloading. The right is reserved to make changes to the material.  
 

7. In the event of dispute regarding the provisions and notices contained herein, the 
German original text attached below shall apply.  

 
8. In the event of any questions regarding our material or use thereof, please contact:  

 

Austria and Eastern Europe   Germany 
 

CA Immobilien Anlagen AG    CA Immo Deutschland  
Cornelia Kellner     Markus Diekow  
Mechelgasse 1     Europa-Allee 22  
1030 Wien      60327 Frankfurt/Main  
Tel: +43 1 5325907-633   Tel: +49 69 606 27 0  
cornelia.kellner@caimmo.com   markus.diekow@caimmo.com 

 

9. The original German Terms and Conditions found below are vaild in the event of legal 
proceedings concerning the above Terms and Conditions:  



Bedingungen für die Nutzung der von der CA Immo zum Download bereitgestellten 
Broschüren und Bildmaterials  
 
Sie haben sich von der Website der CA Immo Bildmaterial und/oder Broschüren (Material) in 
digitaler Form heruntergeladen. Bitte beachten Sie die nachfolgenden rechtlichen 
Bedingungen zur Verwendung des Materials. Sie erkennen diese Bedingungen mit dem 
Download des Materials an. Sollten Sie die nachfolgenden Bedingungen nicht anerkennen, 
ist die Nutzung des heruntergeladenen Materials untersagt. Bei Rückfragen wenden Sie sich 
bitte an den in Punkt 7. genannten Kontakt. 
 

1. Bildmaterial der CA Immo Website http://www.caimmo.com darf ganz oder in Teilen – 
wenn im ICC-Profil des Bildmaterials kein anderer Copyrightvermerk 
angegeben wird – nur unter Benennung der Quelle „CA Immo“ und  nur zum Zwecke 
persönlicher Information oder redaktioneller Beiträge mit Bezug zur CA Immo 
vervielfältigt werden. Im Falle der Verwendung für redaktionelle Beiträge ist darüber 
hinaus auch die Verbreitung und öffentliche Wiedergabe dieses Bildmaterials 
innerhalb und außerhalb von Datennetzen gestattet, soweit dies erforderlich ist.  

 
2. Darüber hinausgehende Nutzungen, insbesondere zum Zwecke der Bewerbung oder 

Vermarktung von Produkten der CA Immo, eigenen Produkte oder Produkten Dritter 
sind nicht gestattet. Das gilt auch für Änderungen oder Bearbeitungen des 
Bildmaterials.  

 
3. Bei Verwendung unseres Bildmaterials bitten wir um Information hierüber und nach 

Möglichkeit um Zusendung eines Belegexemplars, eines Mitschnitts oder der 
Mitteilung der Internet-Adresse. 

 
4. Bildmaterial der CA Immo dient ausschließlich der Information. Für die Richtigkeit und 

Vollständigkeit wird keine Haftung übernommen. Änderungen bleiben vorbehalten. 
 
5. Broschüren in digitaler Form, die von der CA Immo Website http://www.caimmo.com 

heruntergeladen wurden, dienen ausschließlich der persönlichen Information. Sie 
stellen kein vertragliches Angebot dar. Sie dürfen nur mit ausdrücklicher schriftlicher 
Zustimmung der CA Immo als Ganzes oder in Teilen und nur zum Zwecke der 
persönlichen Information des Nutzers vervielfältigt werden. Darüber hinausgehende 
Nutzungen, insbesondere die der Verbreitung und öffentlichen Wiedergabe innerhalb 
und außerhalb von Datennetzen und der Änderung oder Bearbeitung sind nicht 
gestattet. 

 
6. Für die Richtigkeit und Vollständigkeit des zum Download bereitgestellten Materials 

wird keine Haftung übernommen. Änderungen des Materials bleiben vorbehalten. 
 

7. Für Fragen zu unserem Material oder zu dessen Verwendung wenden Sie sich bitte 
an:  
 
Österreich und Osteuropa   Deutschland 
 
CA Immobilien Anlagen AG    CA Immo Deutschland 
Cornelia Kellner    Markus Diekow 
Mechelgasse 1    Europa-Allee 22 
1030 Wien     60327 Frankfurt/Main 
Tel: +43 1 5325907-633    Tel: +49 69 606 27 0 
cornelia.kellner@caimmo.com  markus.diekow@caimmo.com 
 

 


